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Es passa a tractar de la propera Assemblea, do- 
nant-se compte d’haver-se rebut una adietó del doc
tor Cantó a la Ponéncia de Partits médics, aixís 
com de les credencials de Delegats rebudes fins 
avui.

I s’aixeca la sessió a la una hora del dia segtient 
efe cotnensada.

N.° 146. — /  Juny 1923

El dia 1 de Juny de 1923, a les 20 hores es reu- 
neix la J. D. amb assistèneia deis Drs. Puig i Sais, 
Proubasta, Busquet, Molí, Vila, Qirona i Mestre, 
presidint el company Puig i Sais i actuant de Secre
tan el company Busquet.

Oberta la sessió, s’excusa la assistèneia deis 
companys Vilanova i Sicart.

Seguidament, es lleigeix. i s’aprova l’acta de la 
reunió anterior de Junta Directiva.

Vist l’informe de la Secció Comarcal de Barce
lona, s’acorda de conformitat amb lo sol'licitat pels 
metges de la disolta Secció de Barcelona, de consi
derar la ciutat de Badalona formant part de la Sec
ció comarcal de Barcelona.

Vista la petició de l’Alcalde d’Aldover, soliici- 
tant apoi peí metge d’alli, Simeó Garcia i Fontcu- 
berta, a causa de deixar d’exercir per haver quedat 
inútil peí treball, s’acorda subvencionar-lo com a 
cas de beneficéncia amb 500 pessetes pagades en 
ciftc mesos.

Vist l’informe de la Secció Comarcal de Lleida, 
demanant apoi per les vldues de metge, Carme Fe
rré, vídua de Mansión i Dolors Casas, vidua de Ca
la, per son estât pecuniari llastimós, s’acorda sub
vencionarles com a cas de beneficéncia amb 
50 pessetes mesáis a la vidua de Canela i amb 25 
pessetes mesáis a la vidua de Mansión, per durant 
un any, tal com proposa la Secció.

Es dona compte de l’acord de la ¡Secció Comar
cal de (Qandesa déclarant issolament professional 
ais metges Narcís Pujol, de Corbera, i Díaz Ferrer, 
de Benissanet, no sindicats i consideráis com a es* 
quirols.

S’aprova la factura de la casa Irández, de pesse
tes 1018*50 per impresos Oficines i Butlletí.

S’acorda adquirir una Geografía General de Ca
talunya.

S'acorda concedir 8 dies de llicéncia al empleiat 
de Secretaria, Francesc Sala, per ¡malalt.

Es cambien impressions respecte al proper Con
grès de Metges de Llengua Catalana, que ha de 
celiebrarse a Lleida.

El Dr. Puig i Sais, amb motiu de figurar en can
didatura d’un partit polític catalá per les properes 
el’leccions de Diputats Provincials, sotmet el cas 
ais companys de Junta per si ho creüen incompati

ble, posant-se a les resultes de lo que acordin. La 
Junta Directiva no tant solzament no hi sap veurer 
cap incompatibilitat sino que’s felicita de la perso- 
nalitat del President, aixis reconeguda en altre sec
tor social.

Es dona compte deis acords de l’Assemblea da- 
rrera i es cambien impressions per a portar-los a 
terme. •

De conformitat amb 90 que disposen els articles
11 i 12 de i’Estatut i els del 82 al 94 del Reglament, 
s’acorda convocar el'leccions generáis per a la re- 
novació deis cárrecs de Vispresident, Comptador, 
Secretari, Vocal primer, Vocal tercer i Vocal quint, 
Tindrán lloc dites el'leccions el dia 29 del actual 
mes, en totes las Seccions Comarcáis constituides, 
verificant-se l’escrutini general el dia 6 de Juliol 
prop-vinent.

Com a resultai del cambi d’impresions verificat 
amb els Delegats que assistiren a l’ùltima Assem
blea, s’acorda recomenar la següent candidatura: 
Vispresident, Dr. Lluis Celis i. Pujol; Comptador, 
doctor Emili Moragas i Ramiro; Secretari, Dr. To
más Busquet i Teixidor; Vocal primer, Dr. FeJip 
Proubasta i Masferrer; Vocal tercer, Dr. Damiá 
Marti i Boix, i Vocal quint, Dr. Antoni Ros i 
Batlle. ■ 3

I s’aixeca la sessió a les 24 hores del mateix dia 
de coménsada.
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A les 20 hores del dia 7 de Juny de 1923, es 
reuneix la J. D. assistínt els senyors Proubasta, 
Busquet, Vilanova, Vila, Plá, Girona i Mestre, 
presidint el Dr. Proubasta i actuant de Secretari el 
doctor Busquet, siguent excusats els Drs. Puig i 
Sais i Mòli.

Oberta la sessió, es llegeix i s’aprova 1’acta de 
la reunió anterior.

Es crida ais Drs. Cardona, de Pobla de Clara- 
munt, i Dr. Cuñado, d’Igualada, que juntament amb 
una cómissió de veins de la Pobla, volen parlar del 
cas d’aquesta localitat. Després d’explicar-se tots i 
creient hi ha punts de contacte, la Junta Directiva 
els recomana es posin d’acord tots plegats, que si 
aixís ho fan, la Junta Directiva respectará lo que 
convinguin sempre que no malmenin les regles i 
normes del Sindicat.

Es dona compte de la correspondència de trá- 
mit.

En virtut de l’agregació de la ciutat de Badalo
na a la S. C. de Barcelona, s’acorda demanar el pa
rer del Dr. Rofes Cabré, de Tiana, respecte a 
quina Secció creu que ha de agregar-se per dissolu- 
ció de la de Badalona.

Es dona compte de la reunió de varis el'lements


